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Tjänsteskrivelse – Svar på ledamotsinitiativ 
från Christina Kareliussén (S) gällande 
uppföljning och information om BRÅ 
Sammanfattning av ärendet 
Christina Kareliussén (S) inkom på kommunstyrelsens sammanträde i juni (KS § 
127/2024-06-04) med ett ledamotsinitiativ om information och uppföljning från 
kommunens lokala brottsförebyggande råd (BRÅ). I initiativet yrkas att 
”kommunstyrelsen får uppföljning och information från BRÅ om det 
brottsförebyggande arbetet och åtgärdsplan för Lekebergs kommun, förslagsvis vid 3 
tillfällen/år.” 
 
Ordföranden för rådet är kommunstyrelsens ordförande. Kommunstyrelsens 
ordförande har ett uppdrag enligt reglementet för kommunstyrelsen att följa frågor 
med betydelse för kommunens utveckling. Ordföranden har därför redan ett uppdrag 
att bevaka och lyfta frågor från rådet till kommunstyrelsen när detta är motiverat. 
Förvaltningen föreslår därför att ledamotsinitiativet anses besvarat.  

 

Ärende 
BRÅ i Lekebergs kommun är organiserat under kommunstyrelsen och ordförande för 
rådet är kommunstyrelsens ordförande. Enligt reglementet för kommunstyrelsen ska 
kommunstyrelsens ordförande ”med uppmärksamhet följa frågor av betydelse för 
kommunens utveckling och ekonomiska intressen samt effektiviteten i verksamheten 
och ta initiativ i dessa frågor.”  
 
I och med den förändrade lagstiftningen för lokala brottsförebyggande råd från 2023 
så ska kommunen en gång per år ta fram en lägesbild med åtgärdsplan. Om det i 
samband med detta, eller om det i samband med något annat ärende på BRÅ, 
framkommer information som bedöms vara av betydelse för kommunens utveckling 
ska ordföranden lyfta dessa frågor till kommunstyrelsen. Lägesbilden och 
åtgärdsplanen anmäls också som information till kommunstyrelsen.  

På kommunstyrelsens sammanträden finns en stående punkt med information från 
nämnder, styrelser och råd. I samband med den punkten kan de ledamöter i 
kommunstyrelsen som deltar på BRÅ informera om aktuella frågor. Enskilda 
ledamöter i kommunstyrelsen kan också efterfråga aktuell information från BRÅ i 
samband med den punkten.  

I nuläget bedöms det inte vara motiverat att reglera en rapportering från BRÅ till 
kommunstyrelsen som en separat, återkommande punkt i linje med det som föreslås 
i ledamotsinitiativet. Det skulle däremot innebära en ökad administration.  
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Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen anser ledamotsinitiativet från Christina Kareliussén (S) gällande 
uppföljning och information om BRÅ besvarat. 

 

 

LEKEBERGS KOMMUN 
  

Åse Friberg    Susanna Göransdotter 
Kommunchef    Utredningssekreterare
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